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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló
2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok feltenni

Dr. Seszták Miklós
nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

„Egyetért-e Ön azzal, hogy az import földgáz árának csökkenését érvényesíten i
kell a hazai lakossági energiaárakban? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert az
energiagazdálkodással, energiapolitikával kapcsolatos kérdéseim vonatkozásában a
Kormány tagjai közül Miniszter Úr illetékes a válaszadásra .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az import földgáz árának alakulását meghatározó olajárak 2014 augusztusa óta töb b
mint 50%-kal csökkentek (110 USD-rő l 50 USD körüli szintre), és elemz ő i vélemények
szerint ez a csökkenés tartós lesz, sőt, az olaj ára tovább csökkenhet . A földgázárak
néhány hónapos késéssel követik az olajárak alakulását, így azok jelent ős csökkenés e
várható. A földgázárak csökkenésének kedvez ő hatása értelemszer űen továbbgyűrűzik a
földgáztüzelésű erőművek áramáraiba, illetve a távhőárakba is .

Mindezek alapján a Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében
biztosított jogommal élve az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24 . )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján az alábbi kérdéseket intézem ismételten
Önhöz :

1. Egyetért-e Ön azzal, hogy az olajárcsökkenés következtében csökken ő import
földgázárakat érvényesíteni kell az egyetemes szolgáltatási árakban ?

2. Egyetért-e Ön azzal, hogy az import energia beszerzési költségeinek
csökkenéséből eredő előnyök ne maradjanak az egyetemes szolgáltatási ellátás i
láncban szerepet betöltő kereskedőknél, szolgáltatóknál?

3. Egyetért-e Ön azzal, hogy a magyar családok, magyar háztartások érezzék a z
import energiaárak csökkenésének előnyeit?



Ha Ön az 1-3 . pontok szerinti kérdésekre nemleges választ ad, úgy kérem,
szíveskedjen válaszolni arra, hogy hogyan kívánja felhasználni az MVM-csoportná l
megjelenő többletjövedelmet?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2015 . január 28 .

Dr. Tóth Bertalan

országgyűlési képviselő
MSZP
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